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Dagordning för Sunne brukshundklubbs årsmöte 19 februari 2025 

1. Mötets öppnade 

2. Fastställande av röstlängden 

3. Val av mötesordförande 

4. Val av protokollförare 

5. Val av två justerare som även räknar röster vid omröstning 

6. Beslut om närvaro- och yttranderätt för andra än Sunne BKs medlemmar 

7. Har årsmötet blivit utlyst enligt stadgarna? 

8. Fastställande av dagordningen med möjlighet att lägga till övriga frågor för diskussion 

men inte beslut 

9. Genomgång av: 

a. Sunne brukshundsklubbs verksamhetsberättelser 2024 

• Styrelsen, s. 1 

• Utbildningssektorn, s. 2 

• Brukssektorn, s. 3 

• Tjänstehundssektorn, s. 4 

• Rallylydnadssektorn, s. 5 

• Agilitysektorn, s. 7 

• Noseworksektorn, s. 8 

• Övriga sektorer, s. 9 

b. Balans- och resultaträkning, s. 10-12 

c. Bokslutskommentar, s. 13 

d. Revisionsberättelse, s. 14 

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

11. Genomgång av styrelsens förslag avseende: 

a. Verksamhetsplanering 2025, s. 15 

b. Budgetförslag 2025, s. 16 

c. Medlemsavgifter 2026, s. 17 

12. Beslut i ärenden enligt punkt 11.  

13. Val av styrelse, s. 18 

14. Val av revisorer, s. 18 

15. Val av valberedning, s. 18 

16. Beslut om omedelbar justering av punkterna  13-15 

17. Inkomna motioner 

a. Investering av ny belysning till appellplanen, s. 19 + Bilaga 1, s. 21-22 

b. Sponsring av SM-ekipage, s. 20 

18. Övriga frågor för diskussion, ej beslut 

19. Mötet avslutas 

Direkt efter avslutat möte delas vandringspriser och övriga utmärkelser ut.
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Verksamhetsberättelse från styrelsen 2024 

 

Under verksamhetsåret har styrelsen haft 13 protokollförda styrelsemöten och dessutom ett 

medlemsmöte i samband med ”julmys” och julklappsspel. 

Öppna tisdagsträffar med värd har hållits under våren och hösten för alla medlemmar. 

Under sommarhalvåret så har vi haft vår robotgräsklippare i gång som skött om den stora 

apellplanen och sedan har vi via vår ”fixargrupp” hjälpts åt att klippa i de mindre inhägnaderna, 

runt staketet och vid klubbstugan med hjälp av vår åkgräsklippare och trimmer. Allt har funkat 

bra utom när det regnade alltför mycket under juli månad, då det var en mindre översvämning 

på våra olika planer. Fixargruppen har även bytt stängslet mot vandringsleden.  

Vi deltog i Studiefrämjandets rikstäckande ”Hundens vecka” under några dagar i september. Vi 

hade prova-på kvällar med Agility, Nosework, Rallylydnad och Aktivera Din Hund där alla var 

välkomna, även icke medlemmar. 

Vi har under året anordnat officiella tävlingar och prov i grenarna nosework, rallylydnad och 

lydnad. Lydnadstävlingen genomfördes till Catharina Ekbergs minne. 

Vi har även anordnat klubbmästerskap i bruks, nosework, rallylydnad och agility. 

Klubben har anordnat några föreläsningar under året via bruks- och rallylydnadssektorerna. 

Missing People besökte oss för en prova på-dag.  

Klubben var med och anordnade prova på-aktiviteter under Öppet hus hos Granngården i Sunne. 

Vi var även med på invigningen av Betelparken och vi har gjort besök med hundar hos 

äldreboendet Hagen och på Prästbols förskola och fritids. 

Vår försäljning av kakor och godis har gjort att vi har fått extra tillskott i kassan.  

Antalet medlemmar var vid årets slut 220 stycken, varav 18 ungdomsmedlemmar och 42 

familjemedlemmar. 

Vid verksamhetsårets slut uppgick klubben tillgångar till 161 759,33 kronor. 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till alla medlemmar som ställt upp för klubben under året och ser 

fram emot ett lika bra år 2025! 

 

Styrelsen 2024 genom ordförande Anna Åström och sekreterare Ulrika Ehrencrona 
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Verksamhetsberättelse från utbildningssektorn 2024 

Under året har Sunne brukshundklubb arrangerat följande hundägarutbildningar: 
 
• 2 st Valpkurser 

• 2 st Allmänlydnadskurser 

• 2 st Allmänlydnadskurser fortsättning 

• 2 st Rallylydnad nybörjare 

• 2 st Rallylydnad fortsättning 

• 1 st Rallylydnad avancerad/mästare 

• 1 st Nosework nybörjare 

• 1 st Aktiveringskurs 

• 1 st Agility nybörjare 

• 1 st Tävlingspsykologi i studiecirkel (avslutas 2025) 

 
Vi har haft en helg under hösten med Anna Larsson som började med en föreläsning i ”Att 
skapa en tävlingshund” på fredag 23/8 i Frykensalen, Sunne Bibliotek. Helgen fortsatte med 
kurs för rallylydnadsekipage i klasserna nybörjare/fortsättning på lördag 24/8 och avslutades på 
söndag 25/8 med kurs i avancerad/mästare.  
 
Klubben har utbildat funktionärer: 
 
• Louise Karlsson, sekreterare samt skrivare i rallylydnad 
• Madde Tammi, ny instruktör samt doftprovsdomare i nosework 
• Lena Röse, ny tävlingssekreterare i nosework 
• Martina Åkerlind, har påbörjat sin domarutbildning i rallylydnad som kommer bli färdig under 
våren 2025. 
 
Klubben arrangerade ”Hundens Vecka” mellan 10-13/9 där man fick prova-på i olika grenar 
samt deltaga i en gemensam hundpromenad. 
 
Utbildningssektorn har deltagit i två utbildningsträffar som anordnats av Värmland/Dals 
distrikts utbildningssektor. 
 
Distriktet arrangerade inspirationshelg med olika inriktningar för instruktörer, tyvärr deltog 
ingen från vår klubb. 
 

Verksamhetsplan för utbildningssektorn 2025 
 

Vi kommer fortsätta vidareutveckla instruktörer under 2025 samt erbjuda varierande 
hundägarutbildningar till hundägare.  Genom att erbjuda olika aktiviteter verkar vi för ett aktivt 
och sunt liv för hundar och hundägare samt verkar för inkludering, utveckling och en öppen 
attityd. 
 
 

Utbildningssektorn, Camilla Nilsson 
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Verksamhetsberättelse från brukssektorn 2024 

Brukssektorn 2024 bestod av: Jan Bergström, Birgitta Johansson och Inger Kjellberg (Inger tillkom under 

året). 

Under 2024 har sektorn varit väldigt aktiv med olika aktiviteter: 

• Öppen träning varje tisdag hela året med avbrott i januari och juli. Antalet har pendlat 

mellan 4-8 personer 

• Ordnat med domare, tävlingsledare, skrivare samt kökspersonal till lydnadstävlingen 

Chatarinas minne. Extra heder till Birgitta som lade ner mycket tid på att hitta en 

domare. 

• Anordnat klubbmästerskap i bruks där antalet ekipage blev 5 stycken. 

• Hållit föreläsning om inlärningstekniker på klubbstugan med gott åhörarantal. 

• 3 stycken ekipage har under året varit ute och tävlat vilket resulterat i 2 uppflyttningar 

till lägre klass. 

• Svarat på remiss från distriktet angående nya regelrevideringar i bruks. Inger var även 

på plats när regelrevideringen diskuterades hos distriktet. 
 

Verksamhetsplan för brukssektorn 2025 

• Fortsätta den öppna träningen varje vecka hela året. 

• Köpa in nytt brukshinder samt nya apportbockar 

• En brukshelg 5-6 april med Game on puppy. 

• Öka intresset för bruks så fler är med och tränar. 

• Få ytterligare ekipage ut på tävling. 

• Ev. ytterligare föreläsning på klubben 

 

 
 
 

Brukssektorn - Jan Bergström, Birgitta Johansson och Inger Kjellberg 
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Verksamhetsberättelse från tjänstehundssektorn 2024 

Under verksamhetsåret 2024 har tjänstehundssektorn haft följande genomförda verksamhet: 

• 29-30/6: Inger är provledare på Behörighetsprov Patrullhund Hv för Stockholmsdistriktet 

 

• 27-29/9: Inger är SBK kontrollant på Behörighetsprov Patrullhund för Värmland-Dal och 

Närkesdistrikten 

 

• September & Oktober: Inger är instruktör vid intensivkurs Patrullhund för 

MRM/Stockholmsdistriktet samt provledare vid deras Behörighetsprov 

 

Verksamhetsplan för tjänstehundssektorn 2025 

• Informationskväll Patrullhund på klubben under våren 

 

• Delta i Distriktets lokakala Tjänstehundskonferens 

 

• Delta i där fastställd verksamhet 

 

Från distriktet: 

Patrullhund: Genomför internatkurs i samarbete med Närkes distrikt 

Räddningshund: Fortsätter påbörjad kurs med 8 ekipage 

 

 

 

 

Tjänstehundssektorn, Olle Olzon och Birgitta Johansson 
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Verksamhetsberättelse från rallylydnadssektorn 2024 

Under året har fem kurser i rallylydnad hållits på klubben av Marianne och Anna, på nivåerna 
nybörjare, fortsättning och en kombinerad avancerad/mästare. Martina har slutfört större delen 
av sin domarutbildning, endast examinationen återstår. Louise gjort klart sina utbildningar till 
skrivare och sekreterare.  
 
Under våren arrangerade sektorn öppna rallyträningar med färdigbyggda banor på fredagar. 
Rallysektorn var med och anordnade prova på-aktiviteter under Öppet hus hos Granngården i 
Sunne. Vi var även med och visade rally på invigningen av Betelparken, på äldreboendet Hagen 
och vi var med på ett besök hos barnen på Prästbols fritids. 
 
23-25 augusti bjöd vi in instruktören Anna Larsson för kurshelg i rallylydnad. På fredagen lyssnade 
vi till en föreläsning på temat ”Att skapa en tävlingshund” och under lördag-söndag tränade vi 
praktiskt. Ett väldigt lyckat arrangemang! 
 
Klubben anordnade två officiella tävlingar i rallylydnad (nybörjarklass och avancerad klass) under 
året som blev mycket uppskattade. Vi arrangerade även distriktsmästerskapet för Värmland-Dals 
distrikt 11 augusti, där Anna med Kaylee blev distriktsmästare och Martina med Elite kom på 
tredje plats. Klubbmästerskapet arrangerades 21 september och dömdes av domaraspirant Ida 
Segerlind. 26 ekipage deltog i klubbmästerskapet! Lilla KM vanns av Louise och Fela, på andra 
plats Camilla och Jackie och på tredje plats Ann-Cathrin och Kava. Stora KM vanns av Anna och 
Kaylee, på andra plats Anna och Svala och på tredje plats Marianne och Mio.  
 
Under året har hela 26 ekipage tävlat rallylydnad officiellt för Sunne brukshundklubb! Anna och 
Kaylee tävlade även på SM.  
 

• Liisa och Mynta har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Melissa och Jesse har tävlat i nybörjar- och fortsättningsklass och tagit titeln RLD N 

• Melissa och Dimi har tävlat i nybörjarklass 

• Trudy och Niña har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Louise och Fela har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Louise och Hyzz har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Louise och Kevin har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Mona och Lumi har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Charlotte och Wiggo har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Isabell och Stella har tävlat i nybörjarklass 

• Anki och Peps har tävlat i nybörjarklass och tagit titeln RLD N 

• Sarah och Lycka har tävlat i fortsättningsklass och tagit titeln RLD F 

• Louise och Fela har tävlat i fortsättningsklass och tagit titeln RLD F 

• Louise och Hyzz har tävlat i fortsättningsklass och tagit titeln RLD F 

• Tanja och Sadi har tävlat i fortsättningsklass 

• Trudy och Osa har tävlat i avancerad klass 

• Martina och Thor har tävlat i avancerad klass 

• Jessica och Dobby har tävlat i avancerad klass och tagit titeln RLD A 

• Ulrika och Vilde har tävlat i avancerad klass och tagit titeln RLD A 

• Louise och Fela har tävlat i avancerad klass och tagit titeln RLD A 

• Louise och Hyzz har tävlat i avancerad klass och tagit titeln RLD A 
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• Martina och Elite har tävlat i mästarklass 

• Marianne och Klara har tävlat i mästarklass 

• Marianne och Ofelia har tävlat i mästarklass 

• Marianne och Maggie har tävlat i mästarklass 

• Marianne och Mio har tävlat i mästarklass och tagit championat 

• Charlotte och Wilda har tävlat i mästarklass och tagit championat 

• Mia och Leo har tävlat i mästarklass och tagit championat 

• Anna och Svala har tävlat i mästarklass och tagit championat 

• Anna och Kaylee har tävlat i mästarklass och deltagit på SM 
 

 
 

På distriktsmästerskapet arrangerades även Lag-DM. Sunnes lag  
Svenska Kennethkluben för Riviga Rally-Retrievers kom på en hedervärd tredjeplats! 

 

Verksamhetsplan för rallylydnadssektorn 2025 
 

• Klubben kommer att arrangera officiella tävlingar och klubbmästerskap i rallylydnad 

• Kurser i rallylydnad 

• Öppna rallyträningar för klubbens medlemmar, under ledning av rallysektorn 

• Eventuellt ta in en extern instruktör igen 
 
Stort tack till alla som har bidragit till ett aktivt rallylydnadsår på klubben! Funktionärer, 
tävlande, kursdeltagare, instruktörer, sponsorer och alla andra.  
 
Rallylydnadssektorn - Anna Åström, Trudy Colijn, Isabell Skoglund, Charlotte Nilsson, Jenny 
Utter, Mia Nilsson, Jessica Berg, Camilla Nilsson, Tanja Vilppula, Louise Karlsson, Marianne 
Carlsson, Martina Åkerlind och Erik Öhrn 
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Verksamhetsberättelse från agilitysektorn 2024 

Agilityn går fortsatt på lite lägre fart Vi har haft en uppbyggd bana uppe i stort sett varje vecka 

under vår, sommar och höst. Detta för att våra nya medlemmar, som inte ännu kan bygga upp 

banor, ska få lättare att träna. 

Ett inköp av ett nytt hinder, däcket, gjordes. Detta för att vi i klubben ska ha fortsatt bra 

förutsättningar och eftersom fler av alla hinder kan dyka upp på tävling 

 

Kurser som anordnades under våren 2024:  

• Nybörjarkurs 

• Fortsättningskurs.   

Under hösten anordnades det ingen kurs, då det är för dålig belysning på plan när det blir 

mörkt på hösten.   

KM i Agility anordnades i blåbärsklassen (ny klass med bara hopphinder och tunnlar). Där vi var 

ca 8 deltagare.  

Vinnare i KM: 

• XL Michaela och Isak   

• Large, Martina och Ture  

• Small, Karina och Mauri   

 Några har vågat sig ut på lägsta tävlingsklassen, blåbär (nybörjare klass), innan klass 1. 

• Karina och Mauri   

• Sanna och Delta   

• Gabriel och Ascot   

• Michaela och Isak   

 

Johanna och Kiwi har varit fortsatt varit ute på officiella klass 

3 tävlingar.   

 

 

 

Verksamhetsplan för agilitysektorn 2025 

 
Tankar och mål är att ha någon form av kurs alternativt prova på agility och ett KM under året. 

 
 
 

Agilitysektorn genom Johanna Karlsson Svensc  
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Verksamhetsberättelse från noseworksektorn 2024 

• Vi har haft många som tränat och tävlat aktivt under hela året. 

• Lena Röse blev klar som tävlingssekreterare. 

• Madde blev färdigutbildad nosework-instruktör och doftprovsdomare under våren. 

• Två doftprov anordnades under året, 31/3 för 18 ekipage och 20/10 för 28 ekipage 

• Officiella tävlingar anordnades 25-26/5 för 50 ekipage och 31/8-1/9 , också för 50 

ekipage 

• 6/6 var Annette Klöpper Sundqvist, Lena Röse, Ingalill Lundgren och Madde Tammi med 

på Värmlands lagtävling och representerade Sunne brukshundklubb. 

• Vi hade KM 14/9 där etta blev Lillemor & Nova, tvåa blev Sarah Säll Johansson & Lycka 

och trea blev Madde & Charlie. 

• Granngården hade en hunddag 28/9 där vi var och visade upp oss, besökare fick även 

prova på. 

• Under hösten hade Madde en nybörjarkurs för 9 ekipage. 

• 14/10 var vi och visade upp oss för alla barnen på Prästbolsskolan som var mycket 

uppskattat. 

 

Verksamhetsplan för noseworksektorn 2025 

• Doftprov 16/2. 

• Madde kommer att gå en fortbildning 9-11/5 med inriktning på klass 2, 3 och elit 

• Vi har bokat domare till 6 st officiella tävlingar: 26-27/4, 19-20/7, 30-31/8 

• Madde kommer att ha kurser i både nybörjare och fortsättning. 

• Kommer att ha flera inofficiella tävlingar där Madde är domare. 

• Mats Hedlund från Borlänge som grundade nosework i Sverige kommer till oss och har 

en lägerhelg 6-7/9. Platser med hund är fullt men finns platser kvar som åhörare. 

 
 

Noseworksektorn genom Madde Tammi 
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Övriga sektorer 2024 
 

Lydnadssektorn 
 
Efter att ha varit vilande fick lydnadssektorn under 2024 en ny sammankallande, Gun-Britt 
Westin. Sektorn är under uppbyggnad, men kommer att arrangera Catharina Ekbergs 
minnestävling 2025 (startklass lydnad). Om du är intresserad av lydnad så är du varmt 
välkommen att gå med i sektorn! 
 

Ungdomssektorn 
 
Under 2024 skapades en ungdomssektor för klubbens medlemmar upp till och med 25 år. 
Sammankallande är Isabell Skoglund. Sektorn och dess aktiviteter är fortfarande under 
uppbyggnad. Tipsa era ungdomar om att gå med i sektorn! 
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Balansrapport 2024 
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Resultatrapport 2024 
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Bokslutskommentar 2024 

Balansrapport 

Likvida medel på huvudkontot: 144 484,02 kr 

Likvida medel på huskontot: 15 312,31 kr (oförändrat) 

 

Resultatrapport 

Från det ekonomiska perspektivet har det gångna året, 2024, varit bra. 

Många kurser och tävlingar som genererar pengar in, vilket syns både i siffror och aktivitet på 

klubben. 

Vi fortsätter vår linje med fortbildning och mindre investeringar; hinder, material, etc. 

Problem med Stripe-systemet under året kan komma att ge släp i tävlingsinkomster och 

registreringar. 

 

 

     Kassör Tintin Aspling  



14 
 

Revisionsberättelse 2024 
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Styrelsens förslag till verksamhetsplanering för 2025 

Styrelsen kommer fortsätta arbeta för att tillgodose medlemmarnas önskemål. Klubben kommer 

att bedriva kursverksamhet inom valpträning, allmänlydnad och flera olika grenar. 

Vi kommer att ha två medlemsmöten, ett på försommaren och ett i slutet av året. 

Vi kommer fortsätta att ha tisdagsträffar med värd. Tävlingar planeras inom flera grenar. 

Klubbstuga, appellplan och resten av anläggningen ska skötas efter bästa förmåga. En förbättring 

som planeras är att belysningen ska bytas ut på appellplanen.   

Vi hoppas kunna fortsätta visa upp vår fina klubb genom att delta i aktiviteter inom kommunen 

och exempelvis Hundens vecka som arrangeras av Studiefrämjandet. 

Många olika aktiviteter planeras inom sektorerna, som beskrivs i respektive sektors 

verksamhetsplanering.  

 

Styrelsen 2024 genom ordförande Anna Åström och sekreterare Ulrika Ehrencrona 
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Styrelsens förslag till budget för 2025 
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Styrelsens förslag till medlemsavgift för 2026 

Medlemsavgiften består av två delar. Förbundsavgiften som bestäms av SBK centralt och en lokal 

avgift som vi på Sunne BK beslutar om. Av vår lokala avgift dras en summa av Värmland-Dals SBK-

distrikt som vi ingår i. 

På årsmötet 2024 beslutade vi om att höja den lokala avgiften med 5 kronor, eftersom Värmland-

Dals distrikt hade för avsikt att göra det. Denna höjning missades tyvärr att rapporteras in till SBK 

centralt under 2024.  

Det innebär att den medlemsavgift på 650 kronor som aviseras till Sunne BKs medlemmar för 

2025 fördelas på följande vis: 

• Förbundsavgift: 500 kronor (höjd med 100 kronor från och med 1 januari 2025) 

• Lokal avgift: 150 kronor, varav 30 kronor tillfaller Värmland-Dals distrikt och 120 kronor 

behålls av Sunne brukshundklubb  

Styrelsen föreslår att vi 2026 inför höjningen som missades till 2025, alltså en höjning med 5 

kronor av den lokala avgiften. Då får vi återigen behålla 125 kronor per betalande medlem. 
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Valberedningens förslag till förtroendevalda för 2025 

Förslag till styrelse  

• Ordförande, omval på 1 år: Anna Åström  

• Sekreterare, omval på 2 år: Ulrika Ehrencrona 

• Kassör, 1 år kvar: Tintin Aspling 

• Ledamot 1, omval på 2 år: Camilla Nilsson 

• Ledamot 2, 1 år kvar: Madeleine Tammi 

• Ledamot 3, nyval på 2 år: Lena Röse 

• Ledamot 4, 1 år kvar: Marianne Carlsson 

• Suppleant 1, omval på 1 år: Isabell Skoglund 

• Suppleant 2, omval på 1 år: Maria Nilsson 

• Suppleant 3, nyval på 1 år: Patricia Kullegård 

Tjänstgöringsordning för suppleanter föreslås enligt listan ovan. 

 

Förslag till revisorer 

• Revisor 1, omval på 1 år: Anna Nilsson 

• Revisor 2, omval på 1 år: Birgitta Johansson 

 

Förslag till valberedning 

• Sammankallande, omval på 1 år: Erik Öhrn 

• Valberedningsledamot 1, nyval på 2 år: Gunbritt Westin 

• Valberedningsledamot 2, 1 år kvar: Martina Åkerlind 
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Motion 1 – Investering av ny belysning till appellplanen 
 
Motionen inlämnad av: Sunne BKs styrelse med stöd av Birgitta Johansson 
 
Bakgrund: Nuvarande belysning på appellplanen är så dålig att det inte går att bedriva 
kursverksamhet under de mörkare månaderna. Även egen träning för klubbens medlemmar är 
svårt. Klubben har under flera år velat byta till en bättre belysning. För att få en fingervisning om 
vad det kan kosta så har Birgitta hjälpt klubben genom att ta in en offert från Granholms El (se 
hela offerten i Bilaga 1 som ligger sist i årsmöteshandlingarna). Kostnadsförslaget landar på 54 
612 kronor.  
 
Förslag 1 
 
Klubben gör en investering i ny belysning till appellplanen för en kostnad av cirka 60 000 kronor. 
Hela köpet finansieras av klubbens kapital.  
 

• 20 000 kronor från de budgeterade fastighetskostnaderna 

• 20 000 kronor sparkapital, vilket sänker årets resultat till 0 kronor 

• 20 000 kronor som medlemmarna tjänar in genom försäljning under året (kakor, 
plastpåsar, Ullmax, Newbody, osv.) 

 
Förslag 2 
 
Klubben gör en investering i ny belysning till appellplanen för en kostnad av cirka 60 000 kronor. 
 

• Halva köpet finansieras av klubbens kapital (sparkapital samt budgeterade 
fastighetskostnader).  

 

• Andra halvan finansieras av lånade medel. Relevant information: Klubbens har ett 
tidigare lån för inköp av robotgräsklippare. Kvar att amortera är 43 000 kronor (januari 
2025).  

 
Förslag 3 
 
Klubben gör inte denna investering i år. 
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Motion 2 - Sponsring av deltagare på svenska mästerskap 
 
Motionen inlämnad av: Jan Bergström. Se motionen i sin helhet nedan. 
 
Förslag: Att Sunne BK sponsrar SM-ekipage med kostnader för resa och logi under mästerskap, 
med upp till max 3000 kronor. Detta gäller utöver sponsring av startavgift på SM som klubben 
redan bekostar. För SBKs grenar är SM-startavgiften 700 kronor. 
 
Inlämnad motion: 
 
Motion som föreslår att Sunne bk ska sponsra deltagare som tävlar för Sunne bk på svenska 
mästerskapen (gäller officiella SM för hundsporter).  
 
Motivering: att tävla på svenska mästerskapen är bland det största och finaste man kan göra med 
sin hund. Man representerar då inte bara sig själv utan även den klubb man tävlar för, vilket då 
blir både bra reklam och en stolthet för klubben som blir representerade . Ett SM kan gå 
varsomhelst i Sverige och är oftast över mer än en dag. Detta kan innebära en lång resa med 
övernattning med större kostnader som följd. Jag anser att det vore synd om en deltagare från 
Sunne bk i värsta fall måste välja att tacka nej till ett SM för att det skulle vara för dyrt. 
 
Genomförande: en deltagare på ett SM som innebär en längre resväg med övernattning ska 
kunna bli sponsrade av Sunne bk med milersättning och övernattning upp till maximalt 3000 
kronor. Deltagaren ska, med kvitton, kunna verifiera sina kostnader och så tar styrelsen beslut 
om kostnaden är rimlig.  
 
Matkostnader ska ej ingå, endast milersättning och boende. Att styrelsen alltid ska godkänna 
dessa kostnader tar också bort risken för felaktigt nyttjande av denna sponsring. Deltagaren ska 
också vara en aktiv medlem av Sunne bk, vilket då tar bort möjligheten att endast vara en 
skuggmedlem som försöker utnyttja denna möjlighet. Att vara en aktiv medlem kan innebära allt 
från sitta i styrelse/sektor, hålla kurser, hjälpa till på klubbaktiviteter, hjälpa till i köket på 
tävlingar, vara med på en städdag och så vidare. Motprestationen från deltagaren är att den 
representerar Sunne bk vid SM:et. Representationen sker genom att man tävlar för klubben och 
till exempel genom att man bär klubbens logga och syns i klubbens sociala medier och på 
hemsidan. 
 

/Jan Bergström 
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Bilaga 1 
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